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Protokół_23_2021 

Z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 17 listopada 2021r. 

Obecni - 10 Radnych 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum.  
2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenia wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad 
3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 20.10.2021r.  
4. Ślubowanie Radnego Daniela Bohunia 
5. Uchwała nr 108/21 – dzierżawa ul. Opałowa 
6. Uchwała nr 109/21 – zwiększenie środków z budżetu osiedlowego na remont siedziby RO 

Podjuchy 
7. Wigilia Sąsiedzka - przygotowanie do uroczystości 
8. Bezpieczeństwo na osiedlu - rozmowa z przedstawicielami Policji. 
9. Podjuszański Dzień Seniora - podsumowanie uroczystości. 
10. Analiza bieżących ALERTÓW. 
11. Spotkanie z Firmą BUDIMEX w sprawie budowy mostu na Regalicy - omówienie 
12. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców: 

a.  pismo od ZDITM w sprawie poprawienia geometrii wyspy kanalizującej pasy ruchu na 
ul. Granitowej 
b. pismo od mieszkańca w sprawie budowy chodników oraz miejsc postojowych wzdłuż 
ulicy Niklowej 

13. Wolne wnioski i postulaty: 
a. stanowisko RO w sprawie nieodpłatnego parkowania członków Zarządu RO na 
miejscach SPP w obrębie Urzędu Miejskiego na podstawie ważnej legitymacji 

 

Ad 1. 

Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

Ad 2. 

Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenia wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
Zdecydowano o usunięciu z porządku obrad pkt. 6 
 

Ad 3. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 20 października 2021r. 

Głosowało 8 Radnych: Za - 8 , Przeciw - 0 , Wstrzymało się - 0 

Ad 4. 

Ślubowanie Radnego Daniela Bohunia. Radny Daniel Bohuń złożył ślubowanie na ręce 

Przewodniczącego Rady Osiedla Podjuchy - Jarosława Warchoła.  Ślubowanie zakończyło się 

wykonaniem pamiątkowego zdjęcia. 
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Ad.5 

Uchwała nr 108/21 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie dzierżawy 

fragmentu działki położonej przy ulicy Opałowej w Szczecinie. 

Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie opiniuje wniosek o dzierżawę części działki nr 3/1 obręb 4112 

z przeznaczeniem na utworzenie ogródka działkowego. 

UZASADNIENIE: Wniosek dzierżawy dotyczy utworzenia ogródka działkowego - terenu zielonego. 

Głosowało 9 Radnych: Za - 9, Przeciw - 0 , Wstrzymało się - 0 

Ad 6. 

Punkt został wycofany z porządku obrad. 

 

Ad 7. 

Wigilia Sąsiedzka - przygotowanie do uroczystości 

Dyrektor DK Krzemień przedstawił propozycję wydarzenia świątecznego, jarmarku/ kiermaszu 

świątecznego, dyskusja Radnych na temat możliwości, proponowanego programu, itp. 

 

Do posiedzenia dołączyła Radna: Katarzyna Biźnia - Nowak 

 

Ad.8 

Bezpieczeństwo na osiedlu - rozmowa z przedstawicielami Policji, omówienie interwencji: Park 

Wolności - kontrole osób pod wpływem środków odurzających, które zaczepiają ludzi; ul. 

Chromowa - wykarczowanie zarośli, niezabezpieczony budynek przy ul. Szlamowej;  

 

Ad.9 

Podjuszański Dzień Seniora - podsumowanie uroczystości 

 

Ad.10 

Analiza bieżących ALERTÓW, Radni zgłosili m.in. następujące alerty: uszkodzony licznik w Parku 
Wolności, potrzeba sprzątania ulic, wypełnienie ubytków w drogach 
 
Ad.11 
Spotkanie z firmą BUDIMEX w sprawie budowy mostu na Regalicy - omówienie treści 
prezentowanych podczas spotkania. Wątpliwości radnych dotyczące obciążenia lokalnych dróg 
zostały rozwiane informacją, że wykonawca będzie korzystał głównie z transportu kolejowego, 
więc nie przewiduje większych utrudnień w ruchu drogowym. 
 

Ad 12. 

Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców - omówiono status realizacji n/w zgłoszeń 
od mieszkańców: 
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a. Pismo od ZDiTM w sprawie poprawienia geometrii wyspy kanalizującej pasy ruchu na 
ul. Granitowej oraz lokalizacji przystanku Granitowa. ZDiTM wystosował pismo do 
Wydziału Inwestycji Miejskich, który nadzoruje budowę węzła Granitowa. 
b. Pismo od mieszkańca w sprawie budowy chodników oraz miejsc postojowych wzdłuż 
ul. Niklowej - dyskusja Radnych nt. zasadności budowy kolejnych miejsc parkingowych w 
okolicach Parku Wolności i w ciągu ul. Niklowej. 

Ad 13. 
Wolne wnioski i postulaty: 

a. Stanowisko RO w sprawie nieodpłatnego parkowania członków Zarządu RO na miejscach 

SPP w obrębie Urzędu Miejskiego na podstawie ważnej legitymacji - pismo zostało 

skierowane do UM. 

Na tym posiedzenie zakończono. Protokołowała: Małgorzata Kochel. 


